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1. Kokouksen avaus 
Hirviyhteisluvan vetäjä Jyrki Siirtola avasi kokouksen klo 18.00 toivottaen osanottajat tervetulleiksi. 

2. Kokouksen järjestäytyminen 
Puheenjohtajaksi kokoukselle valittiin Jyrki Siirtola ja sihteeriksi Heikki Remes. 

3. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Kokous on kutsuttu koolle Sompio-lehdessä olleella ilmoituksella ja nettisivuilmoituksella.  

4. Kokouksen työjärjestys 
Laadittu esityslista hyväksyttiin kokoukselle työjärjestykseksi. 

5. Riistanhoitoyhdistyksen puheenvuoro 
 Rhy:n puheenjohtaja kertoi Lapin ja Sodankylän hirvenpyynnistä piirin näkökulmasta. Kaatomäärä Lapissa on ollut 
korkea ja todennäköisesti verotusta kevennetään maakunnassa. Monissa yhdistyksissä on ollut kovaa kannan 
leikkausta. Moitetta Jukka antoi emien ja vasojen samaan kasaan ampumisesta. Myös turhaa kateutta ja toisten 
pyyntiin puuttumista oli ollut omakohtaisillakin tapahtumilla. Linnunpyynti oli keväällisiä odotuksia parempi. 
Riistakolmioiden laskemiseen pitäisi löytyä intoa. Palaveri on Metsähallituksen kanssa Itä-Lapin alueen 
riistanhoitoyhdistysten kanssa yhdessä.   

6. Hirvenpyynti v. 2006. 
Toiminnanohjaaja Jorma Lappalainen esitteli syksyn pyyntituloksen Lapin ja Sodankylän osalta. Pyyntiä voidaan 
pitää onnistuneena suurista määristä ja työstä huolimatta.  

7. Yhteisluvan pyynti v. 2006  
Jyrki Siirtola kertoi yhteisluvan pyynnistä. Jonkin verran esiintyi ”koukkauksia” valituksiin asti. Maiden käytöstä oli 
epäselvyyttä vuokraus- ja metsästyslupa-asioissa. Toisten pyyntiin oli sotkeuduttu mm. vieraan koiran haukkuun 
menolla ja hirven ampumisella. Papereiden toimittamisessa lopussa oli toivomisen varaa. Viimeisiä sai soitella ja 
perätä. Kokonaisuutena meni erittäin siististi, koiria kuoli harmittavasti erilaisissa onnettomuuksissa pyynnissä. 
Koilliskairan pyynti meni hyvin, paitsi kaatomäärä jäi puiston tavoin alhaiseksi lähinnä syystä, että loppujen pyynti 
hiipui hirvien mennessä talvimaille tunturiin ja aikaa ei ollut kaikilla olla pyynnissä kaukaisilla pyyntimailla.  

8. Esitys metsästysvuokrauksista ja -luvista 
Epätietoisuutta aiheuttaneesta maiden metsästysoikeudesta, vuokrauksista ja metsästysluvista piti Heikki Remes 
esitelmän.  Käytiin läpi lakipykäliä ja keskusteltiin käytännöistä.  

9. Hirvenmetsästys v. 2007 
Jorma Lappalainen esitteli alustavat rhy:n hallituksen suunnitelmat pyyntimääristä. Kaavailu on 700 hirveä noin 27 
%:n vasaosuudella. Keskusteltiin aiheesta ja Sodankylän hirvikannasta. Esitystä pidettiin yleensä ottaen hyvin 
asiallisena. Hallitus päättänee asian helmikuulla ennen rhy:n vuosikokousta.  
Jyrki Siirtola esitteli hakumenettelyn. Metsähallitukselle tulee yhteisluvan vetäjän toimittaa anomus 
hirvenmetsästysoikeudesta helmikuun loppuun mennessä. Luvan vetäjälle tulee toimittaa 23.2. mennessä luettelot 
vieraspaikkakuntalaisista ja tossuraha pitää olla maksettuna. Ampumakortti pitää olla voimassa ko. ajankohdassa ja 
haussa. Voi täydentää luetteloita huhtikuulle. Vajaita nimiä ei tule listoihin laittaa. Lopulliset paperit toimitettava 
huhtikuun loppuun mennessä vieraspaikkakuntalaiset omana osanaan. Hakukokous pidetään maaliskuun 
puolivälissä. Koilliskairan pyynti on selkeä, koska vieraspaikkakuntalaisia ei voi olla siellä hakijoina.  

10. Yhteisluvan vetäjien valinta vuodelle 2007 
Jyrki Siirtola valittiin Sodankylän yhteisluvan vetäjäksi vuodelle 2007 ja Heikki Remes varamieheksi. Koilliskairan 
luvassa Heikki Remes valittiin vetäjäksi ja Jyrki Siirtola varamieheksi.  

11. Muut asiat 
Muita asioita ei ollut.  

12.  Kokouksen päättäminen 
Jyrki Siirtola päätti hyvin sovinnollisen kokouksen klo 19. 45 ja kiitti kokousväkeä osallistumisesta. 
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